
Styremøte Norsk spaniel klubb avdeling Rogaland. 05.05. 2020.    

Innkalt av: Leiar Bente Duckett. 

Møtetype: Styremøte. 

Deltakarar: Bente Duckett, Aina Sunde Dahl, Ketil Simonsen, Tor Magne Gramstad, Elisabeth Førland, 

Hans Hodne og Ragnfrid Sørhus Torkildsen. 

Sak ein; konstituering av nytt styre. -Ketil fortsett som referent. Ny Leiar er Bente, lestleiar Tor 

Magne. Tidligere har ein frå styret teke på seg å væra materialforvalter. Denne funksjonen utgår nå, 

då materiell er spredd rundt i kjellere og garasjer. Registrering av startpistol? Me vonar dette går 

greit framover.  

Sak to; Referat frå forrige styremøte: -Godkjent. Kommentar; Ved utvelgelse av beste Rogalands 

hunder vart dei offisielle listene fulgt. Noko anna vart berre for komplisert. (Referat frå årsmøtet?) 

Sak tri; Lån til NKK: -Etter noko diskusjon gjekk spanielklubben Rogaland inn for å innvilga lån på 10 

000 frå avdelinga, til NKK. MEN, me meiner at klubbane bør væra solidariske i dette spørsmålet, og at 

hovudstyret trekker sine slutninger saman med andre klubber. Me vil og gjerne sjå ein plan for NKKs 

framtidige økonomistyring. Og, om spanielklubbens hovudstyre skal innvilga lån i størrelsesorden 100 

000, må dette behandlast og godkjennast av representantane til RS. Våre synspunkter er skrevet og 

sendt til hovudstyret, så får me sjå kva dette ender med. 

Sak fire; Aktivitetar: -Agillity har egentleg drevet heile tida, men har auka kraftig nå i det siste. (Flott 

innsats fråd ei som driv dette!) Kurs vart det like vel ikkje noko av, av grunner me kjenner så altfor 

godt. Kanskje til hausten. Klyppekurs og lydigheitskurs vil me og forsøka å få i gang til hausten. 

Vatnapport treningar starter opp nå den 12.05. Sporkurset vil og setjast opp nå så snart som råd er. 

Jaktanleggsprøvar, apportprøvar og jaktprøvar kjem forhåpentlegvis til å gå sin gang. Angåande NM 

som avdelinga skal arrangera veit me foreløpig ingen ting angåande dommar eller korleis det sosiale 

skal håndterast. Det er uansett ei stund til, og kan nok ordna seg.    -Utstillinga; det arbeides med å få 

til utstilling. Me måtte sei ifrå oss utenlandsk dommar, og årets dommar vert Christian Geelmunden.  

Utstillings treninger vil bli forsøkt å få i gang før sommaren. Sauereinheitskurs bør og væra mogleg å 

gjennomføra.  

Sak fem; Eventuelt: -Møteplan: Torsdag 18 juni-Aina. Torsdag 13 august-Tor Magne. Torsdag 15 

oktober-Hans. Torsdag 10 desember-Ragnfrid. Torsdag 7 januar-Bente. 

 

 

 


